
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 442
Vil ministeren oplyse, om ministeren har planer om at iværksætte en større undersøgelse 
af brændeovnes partikelforurening indendørs ovenpå de seneste forskningsresultater fra 
DTU og Rådet for Grøn Omstilling, der viser, ”at partiklerne ikke nødvendigvis forsvinder 
op gennem skorstenen, men at brændeovnene også kan udsende mange af de skadelige 
partikler til stuerne, endda selvom brændeovnene er fra efter 2003”, som det fremgår af 
artiklen ”Professor efter nye undersøgelser: Vi bør komme af med brændeovnene” bragt i 
Avisen Danmark den 8. januar 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 442

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


